
❖ Referat fra styremøte over skype 07.07.2020  
Til stede er Hilde, Iselin, Sandra, Anne, Laila, Eivor, Stein og Ulf.  
 

❖ Sak 1: Godkjenning av referat.  

Referat fra den 11.06.2020 blir godkjent.  

Det bestemmes også at referatene godkjennes over mail ved utsendelse.  

 

❖ Sak 2: Hingstekåring 

Iselin oppdaterer om hva som er fullført og hva som mangler. Hittil er alt etter planen.  

Det er også dialog med fotograf som skal ta bilder av samtlige hingster.  

 

Det kommer også spørsmål fra medlem om veterinærskjema fylt ut i vår kan brukes.  

Styret velger å vedta at hingstene som var meldt til kåring i vår kan bruke veterinærskjema 

utfylt tidligst 40 dager før 18. April. (09.03.2020) 

 

Anne innhenter lister fra stambokfører over påmeldte hingster og hvilke av disse som tok ut 

lisens 2020.  

 

 

❖ Sak 4: Spørsmål om antall starter per ponni på NPA-show.  

Theresa Hammar, arrangør av NPA show, har sendt inn spørsmål om det er fjernet et maks 

antall starter for deltagere på NPA show.  

Styret er enstemmig om at det skal settes en grense på at hver ponni maks kan starte i 3 

forskjellige klasser. Dette oppdateres i reglementet. 

 

 

❖ Sak 5: Eventuelt 

 

- Manglende godkjennelse og publisering av navnegodkjennelse. 

Dette ble diskutert forrige møte og publiseres nå.  

 

Styret innhenter lister fra Norsk Hestesenter over prefix brukt i Norge.  

 

- Dato for jubileumsutstilling settes til siste helga i september. (Dato 25-26)  

 

- Ulf overtar som ISPC representant.  

 

 

 

Møtet avsluttes klokken 22.00  

Referat av Ulf André S. Hovde.  

 


